
 
 

 

Notulen vergadering dorpsraad Groede 
 
Datum:   Maandag 24 april 2023 
Aanvang:  19.15 uur Locatie:   Torentje 
Aanwezig: Arno, Mia, Hans notulist. Amk Sharon 
 
Opening 
Arno opent de vergadering om 19.10 
 
Inloopspreekuur:   niemand.  
 
Notulen van maart 2023 zijn akkoord. Datum van de jaarvergadering is inmiddels gewijzigd. 
Daarom wordt er een “redactioneel” stukje aan de notulen toegevoegd.    
 
N.a.v. ingekomen stukken en mails 
De lijst wordt doorgenomen.  

- 16 juni organiseert de gemeente een waarderingsavond voor leden van stads – en 
dorpsraden. Arno gaat. Mia en Hans zijn verhinderd. 

- Mail over reclame bezorging moet nog vervolgd. Taak Arno. 
- Een bewoner heeft aandacht gevraagd voor de gevolgen voor de natuur als de haag 

bij het kerkhof wordt weggehaald.  
- Een bewoner heeft aandacht gevraagd en zich beklaagd over de situatie  op het 

parkeerterrein bij Pieters Media. Niet alle beweringen zijn juist. Arno zal reageren 
 
Actiepunten 

- 515: blijft open. Er kómt een intentieovereenkomst. Daarna kan Groede Fit verder 
met subsidieaanvraag e.d. 

 
Snippergroen 
Bewoners in de Casembroodstraat hebben van de gemeente bericht gekregen dat het 
project daar stopt voor de eerstkomende jaren. Er moeten leidingen gelegd worden.  
Aan de Everaerslaan gaat het wel door. 
Arno gaat eerst met bewoners daar overleggen en reageren op mail. Daarna wordt besloten 
of de dorpsraad een rol gaat spelen in het contact met de gemeente  
 
Jaarvergadering 
Die moet uitgesteld worden. Er zijn meerdere activiteiten gepland binnen Groede binnen 
een week van 01 juni. Verenigd Groede wil voorafgaand overleggen. Dat overleg wordt 
gepland. De jaarvergadering schuift door tot na de zomer. 
 
 
 



 
 

 

Enquête CDA over woonbeleid 
Hans heeft een erg kritische persoonlijke conceptbrief geschreven vanwege de foute opzet. 
Hij zal dat concept aanpassen zodat het namens de dorpsraad verstuurd kan worden en aan 
het CDA uitgelegd kan worden waarom we de enquête niet verder verspreiden als 
dorpsraad. 
 
Peuterspeelzaal 
De gemeente ziet het liefst een nieuwe vaste huurder. Het bestuur van ‘t Torentje heeft 
meerdere ideeën ingebracht. 
 
Kennismaking met Joke van Veen 
Mw. Van Veen gaat de afdeling Burgerparticipatie & Leefbaarheid leiden. 04 april is er een 
prettig verlopen kennismakingsgesprek geweest. En al moet mw Van Veen nog inwerken, ze 
heeft toch al direct een paar actiepunten voor de korte termijn genoteerd. 
 
G1000 Burgerberaad avond 
Meerdere bewoners uit Groede hebben deelgenomen. Het was een leuke, interactieve, 
energieke dag. In een ongedwongen setting werden meningen en ideeën uitgewisseld Goed 
georganiseerd en goed nagedacht over de opzet. Jammer genoeg waren er weinig mensen 
van onder de 40. 
 
P.M.lijst    
Cultuurcafé organiseren mag van de lijst af. Er zijn nieuwe mensen opgestaan die op kunst 
en cultuurvlak dingen organiseren. Op een heel breed vlak. Kunstroute. Hoogtij festival 
Kunstmarkt Exposities Kerstmarkt. Om de verschillend georiënteerde groepen verder bij 
elkaar te brengen is te geforceerd. 
 
Geschiedenis van Groede 
Het digitaliseren blijkt veel meer voeten in aarde te hebben dan aanvankelijk gedacht. Het 
verzamelen van gegevens gaat gewoon door. De wandeling door Groede zit in een 
afrondende fase. Actiepunten blijven nog even op de lijst. 
 
Wvttk.  

- De expositie in de kastjes kan eventueel in de wandeling worden opgenomen omdat 
bijna alle kastjes binnen de route liggen. Wordt meegenomen. 

 
Afsluiting 
Arno sluit de vergadering om 20.45u. 
 
  


